
 Zápis OsV  č.: 3/2023 

OsV:  

Datum:   17.07.2023 v 17.30 h 

Přítomni: Jana Buřičová,  Josef Dlouhý, Tomáš Horák, Dana Horáková,  Tomáš Jursík, Ivo Šalátek.  Jana 

Špačková Lacinová,  Lubomíra Šťastná,  Jan Šťastný 

Omluveni: Jakub Obraz, Kristýna Svobodová, Monika Březinová, Roman Sádlo, Věra 

Zadražilová, Jan Bilý, Michal Gygal 

Neomluveni:  

Člen RM, ZM, 

hosté: 

Ing. Jiří Kukla 
Radim Fedorovič, Lucie Romer 

Příští jednání: září 2023 

 

 

1) Program jednání včetně krátkého komentáře: 

  
1.    Shrnutí bodů/odpovědí Města KH k minulému zápisu 
2.    Veřejná doprava – host Radim Fedorovič 
3.    Dětské prvky v parku pod Vlašským dvorem 
4.    Bývalá městská knihovna – změna strategického plánu na školku 
5.    Zažít město jinak  (září 2023) 

6.    Různé 

7.    Diskuze 

 

ad.1 
Jakým směrem se ubírá a v jaké fázi je zadání ohledně systému parkovacích míst? Jak by fungovaly kamery ve 

městě? Odpověď paní Maternové (e-mail ze dne 21.6.2023) neodpovídá realitě. Bylo sděleno: „ k Vašemu 

dotazu týkajícímu se konceptu či návrhu celkového parkovacího systému ve městě mohu konstatovat fakt, že 

v tuto chvíli na OSM evidujeme pouze stávající stav“ 

 

ad. 2 

Setkání se zúčastnil pan Radim Fedorovič, jednatel a společník firmy Mass Transit s.r.o. Praha 8. 

Vysvětlil návrh z dopravního generelu 2020 k zobousměrnění Tylovy ulice v souvislosti s novým 

terminálem u městského vlakového  nádraží. Je třeba vybalancovat hranici jízdní doby, zajíždění spojů 

aj. V souvislosti s tím se řeší potřeba „vyparkovat“ Tylovu ulici.  Pro rezidenty by se neměla situaci 

zhoršit, dle průzkumu zde parkují především zaměstnanci.  Na dotaz členů OsV, kdy se uvažuje o 

zobousměrnění, zda po vybudování terminálu, bylo řečeno, že se jedná o vizi, není to zatím jasné. 

Od dubna 2025 by měla být pořízena nová vozidla, minibusy plus. 

Dle současného výkladu jsou rezidenti ti, kteří zde bydlí i ti, kteří zde podnikají (nikoliv zaměstnanci 

podnikatelů(. 

Ze strany OsV padl návrh schůzky OsV Vnitřní město s vybranými členy dopravní komise. Na závěr 

padlo i několik dotazů na pana Fedoroviče: 

- zda se uvažuje o expresní lince  ze Žižkova na hlavní nádraží (neuvažuje). Připravuje se zvýšení 

frekvence spojů po cca 15 minutách; 

- zda se uvažuje o MHD zdarma pro vybrané skupiny osob (neuvažuje).  Řeší se ceny jízdného, způsob 

placení, PID „lítačka“. 

Pan Fedorovič zmínil dobrou spolupráci s krajem, kdy se zbytečně nedubluje městská a krajská 

doprava. 

 



 

ad. 5 

Z důvodu přítomnosti paní Lucie Romer přišel dříve na program původně plánovaný bod 5). 

Dne 16.9.2023 se bude konat ve Vladislavově ulici 4. ročník akce Zažít město jinak (podruhé ve 

Vladislavově ulici, předtím 2x na Kozím plácku). Z důvodu, že letos město neposkytne peníze na malé 

granty v částce  5 000 Kč, pořádající spolek nedostal od Města KH příspěvek.  Jen zábor Vladislavovy 

ulice bude stát 6 000 Kč, dalšími výdajovými položkami bude dopravní značení (12 ks značek), 

zvukař….OsV navrhuje podpořit akci z fondu starosty  na komunitní činnost ve výši 3 000 Kč. Všichni 

přítomní členové OsV  souhlasili s  poskytnutím tohoto  příspěvku. 

 

ad. 3 

K členům OsV se nedostala informace, jak postupuje řízení ve věci dětských prvků v parku pod 

Vlašským dvorem.  Naše připomínky jsme odevzdali v požadovaném termínu 15.6.2023 

 

ad. 4 

Členové osadního výboru se vyjadřovali k strategickému plánu přeměny bývalé městské knihovny na 

školku. 

 

Kdo určuje úkoly pro osadní výboru a kdo rozhoduje, co se zařadí do jednání? Chtěli bychom vědět, 

zda a jak se využily připomínky OsV Vnitřní město k bývalé knihovně a její přeměně na školku. 

 

ad. 6 

- Situace  kontejnerů u Matky boží? Jak často se vyvážejí? Odbor životního prostředí musí 

kontrolovat a vymáhat odpadové hospodářství.; 

- neutěšený stav podloubí v Husově ulici. I když se jedná o soukromý pozemek, je součástí 

veřejného prostoru. Měl by v něm být pořádek a vkusné obchody; 

- zahrada místo hostince U Slovanské lípy (Roháčova ulice) zarůstá plevelem, který se šíří do 

okolních zahrad. 

 

ad. 7 

Diskuze k řešeným tématům 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM: 
  

1) Členové OsV by uvítali konkrétně informace ke konceptu celkového parkovacího systému ve městě 

(viz bod 1). 
2) Kdo určuje úkoly pro osadní výbory  a kdo rozhoduje, co se zařadí do jednání?  Chtěli bychom vědět, 

zda a jak se využily připomínky OsV Vnitřní město k bývalé knihovně a její přeměně na školku (viz 

bod 3 a 4) 

3) Osadní výbor žádá  radu města, aby se vyjádřila k možnosti umístění odpadových košů na separovaný 

odpad v centru města.  Jaká je situace s kontejnery u Matky Boží? Jak často se vyvážejí ? 

Jak Odbor životního prostředí kontroluje odpadové hospodářství podnikatelů na území města (viz bod 

6)? 

4) Je zajištěna údržba pozemku v Roháčově ulici, místo po Hostinci u Slovanské lípy? Kdo a jak často 

pozemek seká? 

5) Osadní výbor podporuje příspěvek na akcii Zažít město jinak z fondu starosty na komunitní činnost ve 

výši 3 000 Kč 

 

Zápis zapsal/ověřil:  Jana Špačková Lacinová 
 


